



شركة صناعة مواد البناء ش.م.ع.ع. CONSTRUCTION MATERIALS INDUSTRIES S.A.O.G.

التاريخ : 2025/05/25م

الموضوع: اكتمال مشروع مصنع الجير المطفأ الجديد والبدء بالإنتاج التجاري

يسر شركة صناعة مواد البناء ش.م.ع.ع. أن تعلن عن اكتمال وتشغيل مصنعها الجديد لإنتاج الجير المائي المطفأ، والذي بدء الإنتاج التجاري بتاريخ 25 مايو 2025.

يستخدم المصنع تقنيات متطورة بتكنولوجيا إيطالية، وتبلغ طاقته الإنتاجية 15 طنًا في الساعة. يُعزز هذا التوسع الاستراتيجي قدرات الشركة في توريد منتجات الشركة بشكل كبير في القطاعات الرئيسية، بما في ذلك معالجة المياه، والبناء، والتعدين، وتكرير السكر، وتطبيقات صناعية أخرى متنوعة.

يعكس هذا الإنجاز التزام شركة صناعة مواد البناء ش.م.ع.ع. المستمر بالتميز التشغيلي، وضمان جودة المنتج، وخدمة عملاء متميزة.

Respected Shareholders of Construction Materials Industries SAOG,

After Greetings

Subject: **New Hydration Project completion and commercial production.**

Construction Materials Industries S.A.O.G. (CMI) is pleased to announce the successful completion and commissioning of its new state-of-the-art Hydrated Lime Plant, with commercial production having commenced on 25th May 2025.

The plant incorporates advanced technology sourced from Italy and has an installed production capacity of 15 tons per hour. This strategic expansion significantly enhances CMI's supply capabilities across key sectors, including water treatment, construction, mining, sugar refining, and various other industrial applications.

This milestone reflects CMI's ongoing commitment to operational excellence, consistent product quality, and superior customer service.

TALAL NASER QASEM OQLAH
GENERAL MANAGER



طلال ناصر قاسم عقلة
المدير العام